
TEKNISK UDVALG Dag og år:

2.11.1977

Møde i teknisk udvalg, onsdag den 2.11.1977, kl. 13°°, 
Slangerupgård.

Meldt afbud:

Fraværende:

DAGSORDEN: REFERAT:

1. Orientering og efterretning.

2. Udbygning Lyngeve.jen.
Ved åsteds- og forligsforretning den 19.10.77s 
har man afgivet tilbud på erhvervelse af jord 
fra ejendommen matr. nr. 6 a Uvelse by og sogn 
med en samlet erstatning på kr. 15.987,75«

Sagsbehandling:

Tilbud afgivet under forbehold af byrådets god
kendelse.

Cis?

3. Overtagelse af private veje og stier 
som offentlige.______________________
Grundejerforeningen "Æblevang" forespørger, om 
kommunen vil optage Æblevang, Nøddevang, Blom
mevang og Kirsebærvang som kommuneveje, samt 
stier i udstykningen som offentlige.

Sagsbehandling:
Når vejene er færdiganlagt 1.11.1977 skulle 
disse, bortset fra eventuelle mangler, opfylde 
de krav til befæstelse, der hidtil er blevet 
stillet ved vejes optagelse som offentlige.

Med hensyn til en hovedsti langs udstykningens 
sydgrænse er denne anlagt i grus i henhold til 
tidligere aftale.

U. Vej- og stianlæg Brantegårdsudstykningen.
Grundejerforeningen Brantegård retter indsigelse 
imod byrådets beslutning om at anlægge sti fra 
Jordhøj Bakke til Kroghøj.

5• Vej- og sti; ro'ekt.
I/S Percival Nielsen søger for entreprenør
H. H. Mortensen om godkendelse af projekt for
I. etape af udstykningen, matr. nr. 9 i Slan
gerup, Højgaards jorder ved Slagslundevej, om
fattende 16 helårsbeboelsesparceller.
Efter anmodning af 29«9*1977 fra I/S Percival 
Nielsen har der været afholdt møde den 13.10.1977
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om detailspørgsmål i forbindelse med udstyk
ningen.

Sagsbehandling:
Referat fra møde af l8.10.19T7 indstilles 
godkendt.

Dag og år:

2.11.1977

6. Navn̂ -'i vnint ■ vej e.
Historisk forening fremsender forslag til navn
givning af veje på "Højgaard"s jorder m.m. 
(byplanvedtægtsområde nr. 7)*

Udstykkeren af ejendommen "Højgaard" er indfor
stået med, at de af Historisk forening fore
slåede vejnavne benyttes.

7. Regulativ for vedligeholdelse og renholdelse 
af veje._____________________________________
Stillingtagen til tidligere udsendt regulativ.

8. Tils i og kontrol med levnedsmiddelbutikker.
Prøveudtagning af kødvarer 6.10.1977 viser 
utilfredsstillende resultater hos:

Slagtermester 
Slangerup Brugs.

9. Takster for hyrevognskørsel.
Knud Romanowski ansøger om, at der kan blive 
fastsat en nattakst på kr. 10 som et ekstra 
tillæg pr. tur for kørsel i tidsrummet fra 
kl. 2k°° til kl. 6°°.

Sagsbehandling:
Af omegnskommunerne Frederikssund, Ølstykke, 
Helsinge, Hillerød og Stenløse, er Stenløse 
den eneste kommune, der har behandlet og 
godkendt en nattakst.

10. P ilsevo-rn , Kirketorvet.
Arkitekt Willy Pedersen søger for pølsefor
handler Svend Pedersen om tilladelse til flyt
ning af eksisterende pølsevogn tilbge på Kirke
torvet ved Møllestræde.
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Sagsbehandling:
Der er tidligere ved skrivelse af 21.6.77 
meddelt afslag.

11. Vandf orsyr.ingsborinr.
"Dyrelund", matr. nr. 1^ a 

Uvelse, Nr. Herlewej H, søger om tilladelse 
til etablering af $ 11 boring (vandforsynings
boring til eget brug, beboelse med landbrug).

Sagsbehandling:

Anbefales godkendt på betingelse af, at afstan
den til ejendommens nedsivningsanlæg er min.
75 m.

12. Natura; as-distribution.
Oil Gonsult søger om godkendelse af forslag til 
placering af gasledningsnet i Slangerup kom
mune.

Forslaget kan først forventes fremsendt umid
delbart inden mødet.

13. Linieføring hovedkloak fra Lystrup skov til 
industrikvarteret. _______________________
Stillingtagen til linieføring for hovedkloak
ken fra Lystrup skov til industrikvarteret.

Sagsbehandling:
Skitseprojekt udarbejdet for industrivejens 
fremføring til Lystrupvej. Det indstilles 
at hovedkloakken lægges i vejens trace.

Bundundersøgelse for linieføringen viser 
i store træk tilfredsstillende resultater.

1^. Stibelysning.
Tilbud indhentet fra NESA på belysning på sti
langs Græse 
kr. 53.1+5I+.

a, 7 stk. parklygter vil koste

Dag og år:

2.11.1977

Blad nr.
62

Formandens 
initialer:

Sagsbehandling:
På indeværende års budget er der kun ca. 
kr. 25.000 tilbage til vejbelysning.
Det indstilles, at 3 lygter opsættes i indeværende 
år, resten over næste års budget.
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15. Modt a,-/eriladsen. Lyst r u : ve i .
Drøftelse af forslag til ændring af container
ordningen.

16 . Etablerin.-- af buslomme , Uvelse.
Specificeret overslag udarbejdet over udgifter
ne i forbindelse med anlæg af buslomme i begge 
sider af Gørløsevej ved Uvelse skole.

17• Godkendelse i henhold til miljkloven.
i/S Slangerup Speedway ansøger om godkendelse 
til at benytte speedwaybanenogderligereQ2 timer 
ugentlig, lørdage fra kl. 10 - kl. 12°°.

Dag og år:

2.11.1977
Blad nr.
63

Formandens 
initiale

ZLaS-

azS-

Sagsbehandling:

Det indstilles, at andragendet anbefales over
for hovedstadsrådet.

Speedwayklubben benytter i dag banen i 
tidsrummerne:

30 30onsdage fra kl. 17 - kl. 19
lørdage fra kl. 1*+°° - kl. 173°

18. Meddelelser til pressen.
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